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Acta de la s essió   -  Consell d’Adolescents de Castellar del Vallès  

            O C T U B RE  2 0 1 9  

Qui? 

- 8 Representants dels Adolescents de Castellar del Vallès (CA) 

- Urbanins : Bernat, Laia i Uri 

Quan i on? 

- Dijous 24 d’octubre de 2019, de 17.30h a 19.00h a la Sala d’Actes del Mirador  

Què? 

Temps Activitat 

17.30 

18.00 

Benvinguda i dinàmica de coneixença 

Es presenta el CA del curs 2019 – 2020 i s’explica on  ens trobem 

Dinàmica de coneixença per tal de presentar-nos davant de la resta de membres del CA 

18.00 

18.45 

Gimcana de retorn 

Es recorden tot els acords que es van establir l’any passat. S’han d’aconseguir els sobres 

escampats: 

- Retorn del regalment 

- Retorn del logo 

- Retorn de la ràdio 

- Retorn instagram 

- Whatsapp  

18.45 

19.00 

Síntesi del que s’ha vist i dicurs de constitució 

Parlem una mica del que s’ha presentat sobre el funcionament del Consell d’Adolescents  

Decidim com podem fer el discurs que llegirem a l’acta de constitució. 

 

Què hem parlat i decidit? 

Els Consellers i Conselleres han anat arribant a la Sala d’Actes, han signat el full d’assistència i s’han 

enganxat una etiqueta amb el seu nom. 

El primer que hem fet ha estat una dinàmica per presentar-nos a la resta de membres del Consell 

d’Adolescents. Cadascú s’ha presentat dient el seu nom i explicant per què ha volgut formar part del Consell 

d’Adolescents de Castellar durant aquest curs.  
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GIMCANA DE RETORN 
S’ha fet una dinàmica per tal de recordar tot el que s’havia treballat durant l’any passat i descobrir en quin 

punt es troba el CA actualment. Els participants han anat trobant sobres que contenien la informació dels 

diferents aspectes del consell, s’ha explicat el conjunt específic de cada sobre i s’ha decidit com seguir 

del fil de l’any passat. 

Reglament i manual 

S’ha explicat què és el reglament i el manual del Consell d’Adolescents. El reglament s’aprovarà al ple 

de l’Ajuntament del mes de novembre. Se’ls passarà el reglament i el manual per correu, d’aquesta 

manera se’l podran llegir i decidir si volen canviar alguna cosa. 

Logotip 

S’ha ensenyat el logotip que actualment representa el CA. En general s’ha trobat a faltar una imatge més 

potent (el logotip està format només per lletres i no hi ha símbol). Han proposat de millorar-lo, partint 

de logotip actual i actulitzant-lo de tal manera que també tingui un símbol i sigui més visual. Si 

segueix interessant, serà un tema que es tractarà a les següents sessions. 

Ràdio 

Tothom ha considerat interessant a anar a la ràdio , com a CA, un cop al mes. S’ha decidit que es 

muntarà una comissió responsable d’anar a la ràdio el dimecres següent de cada sessió i s’han 

d’acabar de concretar els detalls d’aquesta comissió durant les següents sessions on assisteixin més 

membres del CA. S’ha decidit que com a mínim, cada cop que es vagi a la ràdio hi ha d’haver dues 

persones. 

Instagram (compte propi del CA) 

S’ha reemprés la idea de fer un compte propi d’instagram del CA de Castellar del Vallès. És una 

manera pràctica de fer arribar a la resta de la ciutadania les activitats que s’estan duent a terme i recollir 

informació a través de les enquestes que es poden formular sobre els diferents temes que es vagin 

tractant. Tot i així, una de les dificultats que presenta aquesta idea és el manteniment de tenir un compte 

actualitzat i actiu durant tot l’any. Per això cada persona que ha assistit a la sessió s’ha compromès a 

signar un “contracte de compte d’instgram actiu” o el consell es responsabilitza d’actulitzar un 

cop per setmana i publicar informació adequada per mantenir informada a la població sobre les activitats 

del CA i al mateix temps, algunes recomanacions que puguin ser d’interès pel públic adolescent de 

castellar. 

De moment no s’ha creat l’usuari d’instagram; durant la propera sessió es signarà el compromís que 

definirà com i qui ho gestionarà per fer arribar la proposta a l’Ajuntament. 

Funcionament intern (correu electrònic i whtasapp) 

S’ha decidit que les convocatòries oficials se seguiran fent per correu electrònic. Els dinamitzadors seran 

els responsables de fer arribar aquesta informació a tothom. 

A més a més, s’ha creat un grup de whatshapp dels membres del CA. D’aquesta manera la comunicació 

serà més fluida entre els participants. 
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S’ha decidit designar dues persones responsables del whatsapp. Aquesta ha estat l’Ainhoa 

Carandell i l’altra persona s’escollirà a la pròxima sessió. La funció d’aquestes persones és la de servir de 

pont de comunicació entre el grup de whatsapp intern que tenen els consellers i els dinamitzadors. 

Propostes de l’any passat 

S’han explicat les propostes que va fer el CA de l’any passat, per tal de reprendre-les si són d’interès: 

 Espai jove: donar la seva opinió i fer propostes per decidir com ha de ser l’espai jove. 

 Transport públic: com es pot millorar la connectivitat dels adolescents de Castellar el seu 

voltant (Sabadell, Sant Llorenç, Sant Feliu, ...)? 

Les dues propostes han sigut d’interès. S’ha posat a debat si hi havia alguna manera de millorar la 

freqüència dels autobusos que van i vénen de Castellar, també ha sortit la idea de prolongar el tren de 

Sabadell fins a Castellar. S’ha decidit que són dos possibles temes a seguir treballant durant aquest 

any, a l’espera del possible encàrrec que se’ls pot fer durant el dia de la constitució del consell 

que, tal com va avançar l’alcalde a la trobada de tancament del curs passat, anirà relacionada amb el 

medi ambient. 

 

DISCURSDE L’ACTE DE CONSTITUCIÓ 

Es va parlar que el 14 de novembre, durant la tarda es farà l’acta de constitució del CA, on hi vindrà 

l’alcalde. Per això s’ha decidit fer un discurs, dedicat a la ciutadania i a l’alcalde, per explicar quines 

són les intencions del CA d’aquest curs vinent. 

Aquest discurs es començarà a fer durant les tres setmanes prèvies al 14 de Novembre. Es farà una 

pluja d’idees per whtaspp i la Carla Iborra s’encarregarà d’enviar un esborrany per e-mail a tots els 

consellers i conselleres i també a l’equip dinamitzador el dia 11 de novembre. D’aquesta manera es 

podrà acabar de perfilar el text pel dia de la constitució.  

De què parlarem a la sessió de novembre? 

- Acte de constitució.  Serà l’acte de constitució i llegirem el discurs davant de qui vingui en aquest acta 

obert a la ciutadania 
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Com ho valorem? 

Al final de la sessió, hem expressat l’opinió en relació amb la sessió, per tal que els dinamitzadors/es ho 

tinguin en compte. 
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